
Fiskredskapstavlan          Punkt på dagordningen: 20b 

 

Trots ett flertal försök att få kontakt med samlare eller klubbar har vi ännu inte 
lyckats. Vi har fått ett bud på 200:- vilket vi anser vara för lågt.  

Vi ber årsmötet att bevilja oss ytterligare tid för utredning om intresse från samlare 
finns.  

Alternativet är att ha den som pris till en välförtjänt medlem. 

Årsmötet får fatta beslut om de båda alternativen. 

 


